
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljø- og fødevareministeren

Dato: 13. december 2018

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 323

Vil ministeren oplyse, hvorfor de anførte indsatser under de forskellige Aichi-mål i udka-

stet til Danmarks 6. landerapport til biodiversitetskonventionen ikke forholder sig til de

konkrete mål, herunder hvorvidt de enkelte Aichi-mål er opfyldt, og hvorfor der ikke anfø-

res dokumentation for, om den beskrevne indsats har haft en virkning? Vil ministeren

desuden oplyse, hvorfor det ikke anføres, hvad der skal gøres for at komme tættere på

en målopfyldelse inden 2020?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Øjvind Vilsholm (EL).

Svar bedes sendt elektronisk til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Pia Adelsteen

formand

1/1

Miljø- og Fødevareudvalget 2018-19
MOF Alm.del -  Spørgsmål 323

Offentligt


